
 

 

 

General Terms and Conditions:   
• The above rates are subject to 10% service charge 

• Effective 1st January 2025, room rates will be subject to a 3% Hotel Accommodation Tax as 

stipulated by the Hong Kong Hotel Accommodation Tax Ordinance (Cap. 348) 

• Rates are subject to change without prior notice   

• Please note that hotel does not accept bookings made by debit card or virtual credit card  

• Advance reservation is required and confirmation is subject to room availability   

• Cannot be used in conjunction with any other discounts or promotional offers   

• Hotel check-in time from 15:00 and check-out time before 12:00   

• Harbour Plaza 8 Degrees reserves the right to have the final decision on the entitlements 

concerning use of the offer   

  

一般條款及細則：   
• 以上價目需另加一服務費 

• 根據《酒店房租税條例》(第 348章)，自 2025年 1月 1日起，房價須繳納百分之三的酒店

房租税 

• 房間價目如有更改，恕不另行通知   

• 酒店並不接受以扣賬卡或虛擬信用卡作預訂擔保之用  

• 客房必須預訂及確認需視乎供應情況而定   

• 不能與其他推廣和優惠一同使用  

• 酒店入住時間為下午 3 時後及退房時間為中午 12 時  

• 8 度海逸酒店保留一切優惠使用之最終決定權  

  

 一般条款及细则：  
• 以上价目需另加一服务费 

• 根据《酒店房租税条例》(第 348章)，自 2025年 1月 1日起，房价须缴纳百分之三的酒店

房租税 

• 房间价目如有更改，恕不另行通知   

• 酒店并不接受以扣账卡或虚拟信用卡作预订担保之用  

• 客房必须预订及确认需视乎供应情况而定  

• 不能与其他推广和优惠一同使用   

• 酒店入住时间为下午 3 时後及退房时间为中午 12 时   

• 8 度海逸酒店保留一切优惠使用之最终决定权  

 
  


